
DIARI INDEPENDENT, CATALÀ, COMARCAL I DEMOCRÀTIC

GIRONA

 

Dimarts 
25 d'agost del 2009 

GIRONA AGENDA SERVEIS CANALS REGISTRE BLOGS PRESÈNCIA Usuari  Clau  Entra

Portada Territori Societat Punt divers Política Economia Cultura Comunicació Punt de vista Esports 
 

MARINA HOERNECKE  DIRIGENT D'ATLETISME DE VETERANS 

«S'ha de saber com fer esport»  

Un cop esgotats els mandats que marquen els 
estatuts, ha deixat enrere deu anys dirigint la 
comissió de dones de l'associació mundial 
d'atletes veterans (WMA), tot i que continua la seva 
tasca divulgadora dintre de la comissió de 
veterans de la IAAF. 

Quan va començar a fer atletisme? 
–«L'any 1980, quan les dones van poder participar per 
primer cop en els campionats estatals de veterans. 
Vaig començar fent els 400 metres i el disc. Vaig fer 
moltes proves i al final em vaig acabar dedicant molts 
anys a la marxa atlètica.» 

–Quina va ser la seva millor prova? 
–«Haig de dir amb orgull que vaig fer quatre rècords 
mundials. Un me'l van agafar, però tres encara els tinc. 
En els 50 quilòmetres vaig fer 5h37 en la categoria de 
50-55 anys. Vaig fer proves de 10, de 20 i de 30 
quilòmetres i tres de 50. I sempre oficial, amb jutges, 
amb control antidopatge.» 

–I de jove, què havia fet? 
–«Vaig començar a esquiar amb cinc anys, després 
vaig fer handbol, tennis de taula, gimnàstica, patinatge 
sobre rodes i gel, però vaig créixer massa i ho vaig 
haver de deixar, perquè la impressió artística ja no era 
bona. També vaig fer natació, en distàncies llargues, 
creuant el llac de Garda, i proves a Kiel o al Rhin.» 

–Tot això va ser a Alemanya. Quan va arribar a 
Catalunya? 
–«També vaig viure a França, Anglaterra, Itàlia i a Tenerife. Des del 1963 que visc a Lloret de Mar. Tinc la
nacionalitat espanyola des del 1969. He nascut i m'he educat a Alemanya, però tampoc no hi he viscut gaire
temps.» 

–I el pas de ser atleta a ser directiva, quan es va produir? 
–«Va ser bastant aviat. En els primers campionats d'Europa que vam anar, a Estrasburg, vaig ser com la 
delegada gràcies als meus coneixements d'idiomes. Va ser el primer contacte amb l'EVAA, l'associació europea
d'atletes veterans. Vaig entrar en el consell directiu l'any 1988 com a representant de les dones. Hi vaig estar deu 
anys i després deu anys més com a secretària fins que ho vaig haver de deixar, en esgotar els mandats previstos
pels estatuts.» 

–I en l'associació mundial que ara ha deixat? 
–«Vaig començar en el campionat mundial de Roma l'any 1985 fent de traductora en algunes assembles i
comitès. Vaig estar vuit anys en el comitè tècnic i després vaig presidir el comitè de les dones, que vaig obrir a 
dones de fora d'Europa. També vaig estar vuit anys en el comitè mèdic i de dopatge.» 

–Tot això és a l'associació mundial de veterans (WMA). A la IAAF també hi ha veterans i encara en forma 
part. 
–«A la IAAF no hi ha límit de mandats. De vegades dic que Coubertin va fer una crida a la joventut del món i
després alguns comitès semblen el Vaticà. Jo ja fa 14 anys que estic a la IAAF i hi soc perquè tinc el suport de la 
federació espanyola i em voten en els congressos.» 

–I fa goig ser membre de la IAAF? 
–«És l'única entitat de la qual formar-ne part no m'ha costat ni un cèntim. Tot està pagat i és on tinc menys feina
de totes les entitats en les quals he estat. De totes maneres, estic molt satisfeta de tot el que he fet i que m'hagin
fet un reconeixement abans que m'hagi convertit en cendres.» 

–Els membres del comitè de veterans de la IAAF tenen contacte amb membres famosos com ara Sergei 
Bubka? 
–«No. Cadascú fa la feina que ha de fer i està en relació amb la gent del seu comitè.» 

–La imatge que tenim dels directius que viuen bé i no fan res, és real? 
–«En un comitè de 14 persones sempre n'hi ha algun que no fa res, però la majoria treballen, si no, el sistema no 
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S’HA DE FLEXIBILITZAR L’HORARI 
LABORAL DURANT ELS MESOS DE 
MÉS CALOR? 

 nmlkj Sí 

 nmlkj No 

 nmlkj Només per a col·lectius molt 
específics 
 nmlkj Sí, recuperant les hores a l'hivern 

     Vota Resultats
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Colomer Camarasa  
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Stop Self  
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funcionaria.» 

–Entre els veterans hi ha atletes que van estar en l'elit mundial? 
–«Una tercera part han estat bons atletes internacionals i continuen sent veterans de nivell i sense problemes,
però molts no competeixen perquè en els veterans no hi ha diners i altres tenen por de perdre davant d'atletes
que de joves no van ser bons com ells.» 

–Des de la seva experiència, recomana fer esport a gent de més de 40 anys que no n'ha fet mai? 
–«Fer esport és bo. S'ha de saber com fer esport i no voler fer bestieses. El que és important és saber què pot
fer el nostre cos. I a cada edat es pot fer alguna cosa.» 

Marina Hoernecke (Berlín, 1942). Fa més de 40 anys que viu a Lloret de Mar i quasi 30 que treballa per a l'atletisme de 
veterans com a dirigent en els diferents organismes estatals i internacionals que el regeixen.  

Darrera actualització ( Dimarts, 25 d'agost del 2009 02:00 )  

Publicat a 

El Punt Barcelona 25-08-2009 Pàgina 14  

El Punt Comarques Gironines 25-08-2009 Pàgina 15  

DESAR AQUESTA PÀGINA A: 

                  

 

COMENTARIS 
 

Escriure un comentari 
 

Identificar-me. Si ja esteu registrats, abans d'enviar un comentari us heu d'identificar. 
 

Registrar-me. Per opinar sobre aquesta notícia cal estar registrat. 

Nota: El Grup El Punt adverteix que no es responsabilitza dels comentaris fets pels usuaris ni els comparteix perquè enten que 
són responsabilitat exclusiva de llurs autors. Per això, cada comentari es publicarà sempre amb el nom i els cognoms de l'autor 
i amb la població de residència. 
Per afegir comentaris a qualsevol informació és necessari que us doneu d'alta en el registre del Grup El Punt. No s'admetran 
insults ni comentaris que vulnerin els drets i l'honorabilitat de les persones. Elpunt.cat es reverva el dret de no publicar els que 
vulnerin aquesta norma.  
 

 

ÚLTIMES NOTÍCIES

25/08/09 02:00 Girona. Assalten tres 
empreses en una nit a Girona i treuen el 
botí per les vies del tren  
25/08/09 02:00 Barcelona. Carod acusa CiU 
de no voler pactar amb ERC i Madí li 
replica que ell és «part del passat»  
25/08/09 02:00 Castellbisbal. Investiguen la 
caiguda mortal d'un nen de 8 anys des 
d'un segon pis, a Castellbisbal  
25/08/09 02:00 Salt. Un empresari de Salt 
segueix la pista dels lladres i troba el seu 
material trinxat en un magatzem de ferro 
vell  
25/08/09 02:00 Prada. Tresserras diu que «el 
lobby dels mitjans és més fort que el 
govern»  
25/08/09 02:11 Madrid. Mor a Madrid la 
setzena persona de l'Estat espanyol amb 
grip A  
25/08/09 02:00 Barcelona. La resposta al TC 
marca l'inici del curs  
25/08/09 02:00 Ribes de Freser. Una desena 
de ferits a Ribes de Freser en 
l'espectacle pirotècnic  
25/08/09 02:00 Barcelona. Laporta: «Ens 
agradaria que Ricky Rubio vingués al 
Barça»  
25/08/09 02:00 Barcelona. Progrés abismal  
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